

# Presidium

(16-21524-.....)

## Verslag

Datum : woensdag 12 oktober 2016  
Tijd : 20.00 uur  
Plaats : burgemeesterskamer gemeentehuis Neerijnen

Aanwezig : dhr. H.H. de Vries (waarnemend burgemeester), dhr. J.G. van Maanen (SGP), mw. P. van Kuilenburg (GBN), dhr. drs. S.L.T.A.J. Nouwens (VVD), dhr. A.C. Hakkert (CDA), dhr. C.F. van Wendel de Joode (VN) dhr. R. van de Wardt (PvdA) en dhr. A.W. Boot (Plv. raadsgriffier).

Nr.	Omschrijving agendapunt
1.	Opening
	De <b>voorzitter</b> opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom.
2.	Vaststelling agenda
	<i>De agenda is <b>ongewijzigd</b> vastgesteld.</i>
3.	Verslag van de vergadering van 20 september 2016, inclusief actielijst
	<i><u>Naar aanleiding van:</u></i> De heer <b>Van de Wardt</b> vraagt of er al antwoord is op de vraag over de bezetting binnen de Klankbordgroep GNL. Mevrouw <b>Van Kuilenburg</b> geeft aan dat zij antwoord via de griffier heeft ontvangen, maar dat dit antwoord niet volledig was. De <b>voorzitter</b> geeft aan dat de Klankbordgroep bedoeld is voor de raadsleden en zegt toe dat dit wordt meegenomen bij de uitnodiging.
	<i>Het verslag is <b>ongewijzigd</b> vastgesteld en de Actielijst wordt geactualiseerd</i>
4.	Ingekomen stukken en mededelingen
4.1	ODR: aanbod "blik in de keuken"
	Deelname aan een controlebezoek kan individueel. Men kan zich hiervoor zelf opgeven of via de griffier.
4.2	GNMF: verzoek tot deelname aan de "Nacht van de Nacht"
	<i>Het <b>Presidium</b> heeft geen interesse in deelname.</i>
5.	Conceptplanning raadcyclus 2016-11, versie 5 oktober 2016

# Presidium

Actie	<p>De heer van <b>Wendel de Joode</b> ziet graag een informatieve avond over het VVE-beleid. Hierin dan een korte schets van de ontwikkelingen door de organisatie, waarna externen over hun ervaringen vertellen. Hierbij wordt gedacht aan de voorzitters van de drie schoolbesturen in de gemeente en de consultatiebureau's. De <b>fractievoorzitters</b> stemmen hiermee in.</p> <p>De avond wordt gepland voor de beeldvormende vergadering van 10 november a.s.</p>
Actie	<p>De concept-agenda van de oordeelsvormende raad van 24 november is verder akkoord.</p>
Actie	<p>Ten aanzien van de concept-agenda van de raad van 3 november wordt opgemerkt dat het voorstel tot de besteding van de opbrengst Precariobelasting 2014 nog niet beschikbaar is. De <b>voorzitter</b> stelt voor om het stuk naar het presidium te sturen, en te agenderen voor de vergadering van 24 november.</p>
Actie	<p>De heer <b>Van Maanen</b> verzoekt om een avond te beleggen voor een ronde tafelgesprek met de raad. Dit gesprek is geagendeerd voor 10 november a.s. Op basis van deze avond komt er ten behoeve van de oordeelsvormende raad van 24 november a.s. een raadsvoorstel.</p>
Actie	<p>De <b>fractievoorzitters</b> gaan akkoord met het agenderen van de herziening bestemmingsplan "Kern Waardenburg", lokatie Konining Julianaplantsoen 15 voor de vergadering van 3 november a.s.</p>
Actie	<p>Voor de beeldvormende vergadering van 10 november staat de informatiebeveiliging gepland. De heer <b>Nouwens</b> stelt voor om dit eerst in het RIS te behandelen. Het <b>Presidium</b> gaat hiermee akkoord.</p>
6.	Evaluatie en vooruitblik
	<p><i>Oordeelsvormende en besluitvormende raad 6 oktober</i></p> <p>De <b>fractievoorzitters</b> zijn unaniem van mening dat we een prima vergadering hebben gehad.</p> <p><i>Vooruitblik</i></p> <p>Een eventueel andere aanvangstijd van de vergaderingen wordt eerst nog geagendeerd voor het presidium</p> <p><i>Beeldvormende raad van 13 oktober</i></p> <p>In het eerste deel is de concept-notitie woonwagenbeleid aan de orde. De heer Kemna zal dit presenteren.</p> <p>Het tweede deel gaat over het communicatiebeleid. De heer Van Maanen geeft aan vooroverleg te hebben gehad met de externe communicatiemedewerker en legt uit hoe hij de avond wil vormgeven. Er wordt een startnotitie gepresenteerd. De raad is als eerste "aan zet".</p>
7.	Wat verder ter tafel komt
7.1	Procedure rondvraag

# Presidium

Actie	De <b>voorzitter</b> vraag om terugkoppeling uit de fracties. Er is geen eenduidig standpunt van de diverse fracties. Wel is er overeenstemming over het gevoelen dat het gestructureerder moet verlopen. Onduidelijk is wanneer een vraag technisch dan wel politiek is. Dit moet afgesproken worden. De <b>voorzitter</b> neemt de notitie terug en zal met de griffier met een nieuw voorstel komen.
7.2	Voorzitterspool Beeldvormende vergaderingen
	De heer <b>Van Wendel de Joode</b> meldt dat de heer Van Tellingen beschikbaar is, wanneer het ruimtelijke zaken betreft.
7.3	Informatievoorziening Varik/Heesselt
Actie	Er is onduidelijkheid waar we op dit moment zijn in de procedure en wat de besluitmomenten zijn. Hoe kan de raad daarop invloed uitoefenen? De <b>voorzitter</b> stelt voor om een tijdlijn te maken met momenten van de raad en de bevoegdheden daarbij. Dit zal binnen zes weken aan het presidium voorgelegd worden.
8.	Rondvraag
Actie	De heer <b>Hakkert</b> maakt melding van de uitnodigingen voor platformbijeenkomsten van Avri, ter voorbereiding van de AB-vergaderingen. Het presidium acht dit geen juiste werkwijze en stelt voor via de griffier hierop een reactie te geven.
Actie	Mevrouw <b>Van Kuilenburg</b> wil duidelijkheid over het spreekrecht. Als er een inspreker is, is het ook de bedoeling dat de raad ingaat op het onderwerp. De heer <b>Van Maanen</b> stelt voor dat dan het onderwerp via interpellatie op de agenda geplaatst moet worden. Toegezegd wordt dat de burgemeester in samenwerking met de griffier kijkt hoe dit vormgegeven kan worden.
9. Sluiting	De <b>voorzitter</b> sluit om 21.25 uur de vergadering

Vastgesteld in de vergadering van het Presidium d.d. 8 november 2016

De raadsgriffier,

De voorzitter,

K.G. Steenbergen

H.H. de Vries

# Presidium

## ACTIELIJST

Nr.	Activiteit	Wie	Startdatum	Afgedaan op
16-01	<i>Nieuwjaarsreceptie 2017</i>  Vorbereiding en planning ( <i>mogelijkheid om naast publicatie ook met gerichte uitnodigingen te gaan werken</i> ) wordt in september 2016 bespreekbaar gemaakt in het Presidium.  Afgesproken is om de nieuwjaarsreceptie 2017 te houden in “de Biskamp” te Hellouw op 5 januari met een uitwijk naar 4 januari 2017.	burgemeester	20-01-2016	<b>20-09-2016</b>
16-08 (16-09)	<i>Evaluatierapport Rekenkamercommissie</i>  Als bijlage voegen bij een raadsvoorstel voor besluitvorming over vervolg en invulling Rekenkamercommissie.	raadsgriffier	03-03-2016	
16-09 (16-08)	<i>Informatienota vacatures RcN</i>  Afwachten met het inbrengen van een raadsvoorstel tot na de besluitvorming over de samenwerking/samenvoeging GNL in juni 2016.	raadsgriffier	03-03-2016	
16-12	<i>Verbonden partijen</i>  Avond organiseren (á la Geldermalsen) waarin de raad door een externe wordt meegenomen in de bevoegdheden en verantwoordelijkheden die er nog is bij deelname aan Gemeenschappelijke regelingen en Verbonden partijen  Gezien de politieke drukte tot het zomerreces zal deze avond in het najaar worden georganiseerd!  Op 3 oktober is er een voorbespreking met de heer Rob de Greef, die de avond zal komen verzorgen!  Wordt gehouden op maandag 7 november	raadsgriffier	03-03-2016  26-04-2016  20-09-2016  12-10-2016	<b>12-10-2016</b>

# Presidium

	19.30 uur in de raadzaal			
16-13	<p><i>Vluchtelingenopvang/-beleid</i></p> <p>De reacties worden meegenomen naar het college. Zodra een plan van aanpak is opgesteld zal de raad weer worden geconsulteerd.</p>	burgemeester	29-03-2016	
16-16	<p><i>Informatieavond handhaving ODR</i></p> <p>Fracties geven aan:            – HOE ze de invulling van de avond zien            – WAT er vooral besproken wordt            – WELKE tijdsduur ervoor nodig is</p> <p>Afgesproken is om de WAT-vraag te laten aanleveren vanuit de fracties en de HOE- en WELKE-vragen te laten invullen door de Agendacommissie/Presidium.</p> <p>Beeldvormende vergadering is doorgeschoven naar het najaar!</p> <p>De aanlevering van onderwerpen vanuit de fractie van de SGP zullen als basis worden genomen voor de invulling van de avond met/door de ODR op 1 december 2016.</p> <p>Wordt gehouden in de beeldvormende vergadering van 1 december 2016</p>	Fractie-voorzitters	29-03-2016  26-04-2016  01-06-2016  20-09-2016  12-10-2016	<b>12-10-2016</b>
16-18	<p><i>Regionale Beleidsnotitie Jeugd/Wmo 2017-2020</i></p> <p>Agenderen in Beeldvormende vergadering september 2016.</p> <p>Wordt doorgeschoven in de planning naar november in de BV en december in OR!</p> <p>Doorgeschoven naar 1<sup>e</sup> kwartaal 2017</p>	raadsgriffier	01-06-2016  25-08-2016  12-10-2016	
16-19	<p><i>Rondvraag</i></p> <p>Verzoek om notitie in het Presidium te brengen.</p>	Burgemeester/ raadsgriffier	01-06-2016	

# Presidium

	Ingebrachte notitie herschrijven naar aanleiding van de gemaakte opmerkingen.		22-06-2016	
	Voorstel tot wijziging procedure rondvraag/collegevragen wordt ter bespreking ingebracht bij de fracties.	fractievoorzitter	20-09-2016	
	In het voorstel verduidelijken wat een technische dan wel een politieke vraag is.	Griffier	12-10-2016	
16-21	<i>Planning Beeldvormende vergaderingen</i>  De planning door te spreken en waar (mogelijk) aan te vullen en/of voorstellen te doen tot behandeling van onderwerpen, waarbij aangegeven WIE men wenst uit te nodigen als gespreksdeelnemers.	Raadsfracties	25-08-2016	
16-22	<i>Aanvulling voorzitterspool Beeldvormende vergaderingen</i>  Het vertrek van de heer Van Gellicum eind dit jaar noopt de fracties om met een aanvulling te komen.	Raadsfracties	25-08-2016	
16-23	<i>VNG-workshop “financiën voor raadsleden”</i>  Trachten om deze workshop in GNL-verband aan te bieden.  Besproken met griffiers van GL en deze hebben te kennen gegeven eerst de discussie en besluitvorming over GNL te willen afwachten binnen de 3 raden.	Raadsgriffier	25-08-2016  20-09-2016	
16-24	<i>Secretariaat raadadviescommissie Varik's Belang</i>  Wordt eerst bespreekbaar gemaakt binnen de “driehoek”.	Burgemeester	25-08-2016	<b>20-09-2016</b>
16-25	<i>Aanwijzen voorzitter Oordeelvormende vergaderingen in 2017</i>  Hiervoor een raadsvoorstel voorbereiden.	Raadsgriffier	20-09-2016	
16-26	<i>Dorpsgesprekken (2<sup>e</sup> ronde)</i>	Burgemeester/ raadsgriffier	20-09-2016	

# Presidium

	Er heeft op 20 september een 1 <sup>e</sup> interne brainstormsessie plaatsgevonden, die over 1½ week een vervolg gaat krijgen. Zodra er wat meer bekend wordt over data, opzet en/of inhoud zal de raad hierover worden geïnformeerd.			
16-27	<i>Informatievoorziening Varik/Heesselt</i>  Om de raad meer structuur te bieden wordt voorgesteld om een tijdlijn te maken met momenten van de raad en de bevoegdheden daarbij.	Raadsgriffier	12-10-2016	
16-28	<i>Platformbijeenkomsten Avri</i> Werkwijze Avri met platformbijeenkomsten voorafgaand aan AB-vergaderingen wordt niet juist geacht. Hierop een reactie geven naar Avri	Raadsgriffier	12-10-2016	
16-29	<i>Werkwijze interpellatie</i> Bezien hoe de werkwijze om via interpellatie een onderwerp op de agenda vormgegeven kan worden	Burgemeester/ Raadsgriffier	12-10-2016	